
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 9. december 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 275
Vil ministeren oplyse, om den politimæssige efterforskning af dyreaktivistgrup-
pen Animas ulovlige indtrængen på 34 minkfarme i 2009, der i december
2010 i forlængelse af et møde mellem Venstres daværende retsordfører og
den daværende justitsminister blev omtalt som højt prioriteret af Justitsmini-
steriet, er afsluttet og hvornår sagen forventes behandlet ved domstolene?
(se artiklen ’Politiker går ind i sag om indbrud på minkfarme’ lagt på land-
brugsavisen.dk den 1. december 2010).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand
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